
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1056
Vil ministeren begrunde, hvorfor Norge ikke indgik i det nabotjek af andre landes brug 
af blandingszoner, som Miljøministeriet foretog i 2023? Der henvises til svaret på MOF 
alm. del spørgsmål 915, hvor det norske Miljødirektoratet oplyser, at Norge ikke bruger 
blandingszoner, og ”Det vil jo egentlig si at regelverket i Norge er gjennomført strengere. 
Vi vurderer hvilke utslipp som kan tillates etter vurderinger basert på vannforskriftens 
system. Vi kan ikke tillate utslipp som bidrar til forringelse av vannforekomsten eller at 
miljømålet ikke oppnås.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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